

April 10, 2024

產品更名通知 - Lexicomp資料庫正式更名為 UpToDate Lexidrug

在現代快速發展的醫療環境中，臨床人員面臨許多挑戰，往往需要優先考慮病患照護和臨床效率的創新解決方案。因此我們很高興推出 UpToDate® 解決方案，內容包含大家最熟悉，普遍使用於臨床決策支援的 UpToDate® 以及用於輔助臨床藥物決策的 UpToDate® Lexidrug™ (原產品名稱: Lexicomp)。

透過在UpToDate 品牌下同步與重新命名臨床解決方案，我們希望提供更完整的產品內容與功能服務，與Medi-Span 藥物警示系統結合，涵蓋從臨床決策支援和藥物參考到藥物決策支援解決方案。希望透過整體品牌的整合，進一步發揮我們的產品價值，提供值得信賴的產品，讓支持我們的客戶得以提升全方位的醫療品質。

雖然資料庫名稱有變動，不過目前連線使用方式(網頁使用以及APP登入)完全不受影響，所有模組內容也都沒有變動，請各位放心。

若您對於產品更名有任何疑問，歡迎跟我們的服務團隊聯繫。

(以下為英文說明)

In today's rapidly evolving healthcare landscape, the challenges we face demand innovative solutions that prioritize patient care and clinical efficiency. That's why we're excited to introduce the UpToDate® suite of solutions, including UpToDate for clinical decision support and UpToDate® Lexidrug™ for referential drug information (formerly Lexicomp).

In unifying and renaming our solutions under the UpToDate brand, we're forming a more powerful singular identity that, combined with Medi-Span, covers the entire healthcare journey from clinical decision support and drug reference to medication decision support solutions.

As a valued customer, we invite you to [learn more](#) about how this unification of our brands will further our collective mission to deliver trusted innovation to support our customers in achieving what matters most.

I look forward to speaking with you further about this change and how our unified suite of solutions can help deliver value to your organization.